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هفتاد و چهارمین کنگره فدراسیون جهانی 
فوتبال )فیفا( به میزبانی شهر بانکوک تایلند 

برگزار شد. در این جلسه مسائل مختلفی 
مورد بررسی قرار گرفت که یکی از آنها بحث 

تعلیق رژیم صهیونیستی به درخواست 
فدراسیون فلسطین بود. این موضوع اما 
از سوی فیفا به تاریخ 4 مرداد سال جاری 

موکول شد. یکی از اتفاقات این جلسه، 
ترک سالن از سوی نمایندگان فدراسیون 

فوتبال ایران هنگام سخنرانی رئیس 
فدراسیون رژیم صهیونیستی بود. مهدی 

تاج رئیس فدراسیون، هدایت ممبینی 
دبیرکل و احمدرضا براتی عضو هیأت رئیسه 

فدراسیون فوتبال که برای شرکت در این 
اجلاس به تایلند رفته اند بلافاصله سالن را 
ترک کردند. به دنبال این اقدام نمایندگان 
فدراسیون های عراق و لبنان نیز این کار را 

انجام دادند.

ترک سالن از سوی نمایندگان ایران 
هنگام سخنرانی نماینده صهیونیست ها

یکی از مشـــکلات لیگ بیست وسوم 
نامناســـب ســـازمان  برنامه ریـــزی 
لیـــگ بـــرای هفتـــه آخـــر اســـت که 
چالش هایی را به وجود آورده است. 
شـــاید برنامه ریزان در سازمان لیگ 
تصـــور می کردند کـــه رقابت در لیگ 
جـــاری طـــوری رقـــم خواهـــد خورد 
که نتیجـــه تیم هـــا در هفتـــه پایانی 
بی اهمیـــت شـــود. البته هنـــوز هم 
ایـــن احتمـــال وجـــود دارد کـــه یک 
هفتـــه مانـــده بـــه انتهای لیـــگ این 
اتفـــاق رخ دهد، اما احتمـــال اینکه 
نتیجـــه لیگ در همـــان هفته پایانی 
مشـــخص شـــود بســـیار زیاد است. 
لازم بـــه ذکر اســـت که پرســـپولیس 

نیز هفتـــه آخـــر در ورزشـــگاه آزادی 
میزبان مس رفســـنجان اســـت و در 
حضور تماشاگران این بازی را برگزار 
خواهد کـــرد امـــا اگر پـــای قهرمانی 
نگرفتـــن  امتیـــاز  و  باشـــد  وســـط 
اســـتقلال مقابـــل پیکان ضـــروری، 
بدون شک بخشـــی از هواداران این 
تیـــم به حمایـــت از پیـــکان خواهند 

. خت پردا
بـــه همیـــن دلیـــل اســـتقلالی ها از 
چنـــد هفته قبـــل اعـــلام کردند که 
اگر چنین شـــود قصـــد دارنـــد که از 
تماشـــاگران خـــود اســـتفاده کنند. 
شـــاید هم برای ســـازمان لیگ بهتر 
باشـــد که بـــازی پایانی اســـتقلال را 

با حضـــور هـــواداران برگـــزار کند تا 
جشـــن قهرمانـــی جذاب تـــر شـــود، 
امـــا در این میان یک مشـــکل بزرگ 
به وجـــود خواهد آمـــد. پیکان طبق 
برنامـــه میزبـــان ایـــن بازی اســـت و 
می توانـــد از ۹۰ درصد از ســـهم خود 
بـــرای پر کـــردن ســـکو ها اســـتفاده 
کنـــد. همـــه می داننـــد کـــه پیـــکان 
تماشـــاگران چندانـــی نـــدارد، امـــا 
قطعـــاً اگر بـــازی این تیم بـــه قزوین 
منتقـــل شـــود، تماشـــاگران زیادی 
برای حمایت از این تیم به ورزشـــگاه 
خواهنـــد رفـــت و قطع بـــه یقین در 
میان تماشـــاگران، پرسپولیســـی ها 
هـــم حضـــور خواهنـــد داشـــت تا به 

اســـم حمایـــت از پیـــکان بـــه نوعی 
مانع از قهرمانی اســـتقلال شـــوند؛ 
بنابرایـــن باشـــگاه اســـتقلال نبایـــد 
روی ســـهم بیشتر تماشـــاگران خود 
در هفتـــه پایانی حســـاب بـــاز کند، 
چـــون اگـــر اجـــازه حضور تماشـــاگر 
داده شـــود پیـــکان از تماشـــاگران 
پرســـپولیس برای حمایـــت از خود 
اســـتفاده خواهد کـــرد و ۹۰ درصد از 
فضای ورزشـــگاه به نفع ایـــن تیم پر 
خواهد شـــد. شـــاید در این شرایط 
بـــرای اســـتقلال بهتر باشـــد همان 
ورزشـــگاه خالـــی از تماشـــاگر پاس 
تهـــران را که میزبان همیشـــگی تیم 

پیکان اســـت را قبـــول کند؟!

کمیته اجرایی کنفدراسیون فوتبال 
آسیا درحالی در بانکوک تایلند تشکیل 
و  موفق  برنامه ریزی  که  داد  جلسه 
چشمگیر جام ملت های آسیا 2۰23 از 
موضوعات مورد بحث در این نشست 
بود و اعضا ابراز اطمینان کردند که 
دستاوردهای آن، دوران جدیدی از 
پیشرفت را برای فوتبال آسیا رقم زده 
است. شیخ سلمان بن ابراهیم آل 
خلیفه، رئیس کنفدراسیون فوتبال 
آسیا، در جریان این نشست می گوید: 
»موفقیت بی نظیر جام ملت های آسیا 
2۰23 قطر، لحظه غرور جمعی ماست 
که تنها از طریق فداکاری تزلزل ناپذیر 
برای پیشرفت فوتبال آسیا به سطح 
امکان پذیر  اتحاد  طریق  از  بعدی 
شد؛ همبستگی و همکاری. برگزاری 
لیگ  آسیا،  قهرمانان  نخبگان  لیگ 
قهرمانان  لیگ   ،2 آسیا  قهرمانان 
قرار  که  و...  بانوان  سطح  در  آسیا 
است باشگاه ها را متحول کند، نوید 

خوبی است.«

شیخ سلمان: کنار فلسطین 
ایستاده ایم

در این نشست کنفدراسیون فوتبال 
د  پیشنها ز  ا ا  ر خود  یت  حما سیا  آ
فلسطین برای تعلیق عضویت رژیم 
صهیونیستی در فدراسیون بین المللی 
فوتبال )فیفا( اعلام کرد. شیخ سلمان 
بر تعهد خود به ادامه حمایت از مردم 

مظلوم فلسطین و تأکید بر پیشنهاد 
برای  کشور  این  فوتبال  فدراسیون 
صحبت با سران فیفا در مورد تصویب 
ی  تیم ها علیه  ی  ر فو ی  یم ها تحر
ین طور  ا ا  ر یش  حرف ها ئیلی  سرا ا
ادامه می دهد: »قدرت کنفدراسیون 
فوتبال آسیا از قدرت اعضای آن ناشی 
این  از اعضای  می شود و وقتی یکی 
خانواده آسیب می بیند، تمام اعضای 
این خانواده تحت تأثیر قرار می گیرند. 

کنار  در  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
اتحادیه فوتبال فلسطین ایستاده و 
ح شده توسط این  ما نارضایتی مطر
فدراسیون را به گوش مسئولان فیفا 
خواهیم رساند. وظیفه ما حمایت از 

فدراسیون فلسطین است.«
ر  د د  پیشنها ین  ا که  شد  مشخص 
فروردین 14۰3 به کنفدراسیون فوتبال 
آسیا ارسال شده و تیم های الجزایر، 
اردن، سوریه و یمن در اجلاس سالانه 

صورت  به   ، غزه م  مرد ز  ا یت  حما
مستقل به فیفا نامه ای برای تحریم 

اسرائیل ارسال کردند.

اینفانتینو: فوتبال ما را مقابل 
رژیم صهیونیستی متحد می کند

ئیس  ر نتینو  ینفا ا نی  جیا همچنین 
فیفا در صحبت های خود در راستای 
تشکیل یک جبهه متحد برای تحریم 
ما  »همه  می گوید:  اسرائیل  فوتبال 

رنج  می گذرد،  فلسطین  در  آنچه  از 
می  بریم. ما برای مادرانی که فرزندان 
خود را از دست می دهند یا فرزندانی 
که مادر خودشان را از دست می دهند، 
دعا می کنیم. فوتبال فقط می تواند 
کمی از این مصیبت را کم کند. برای 
تغییر شرایط غم انگیزی که در هر جای 
جهان رخ می دهد، تنها راه اتحاد است 
و فوتبال همان چیزی است که همه را 

متحد می کند.«

 درخواست کنفدراسیون فوتبال آسیا از فیفا

رژیم صهیونیستی را از فیفا تعلیق کنید

 رجوب گفت جنایات 
 رژیم صهیونیستی 

بر خلاف اساسنامه فیفا است

تاج: به عنوان 
اعتراض جلسه را 

ترک کردیم

خ داده در  مهدی تاج درباره اتفاقات ر
بین المللی  فدراسیون  کنگره  حاشیه 
فوتبال و ترک سالن در هنگام اظهارات 
نماینده رژیم صهیونیستی می گوید: »در 
جلسه ای که با رؤسای فدراسیون های 
فلسطین و الجزایر داشتیم، مقرر شد 
کنگره  در  الجزایر  فدراسیون  رئیس 
ر  د که  ست  ا لب  جا و  کند  صحبت 
رژیم  نفع  به  کشوری  هیچ  مقطع  این 
همین  به  نکرد،  صحبت  صهیونیستی 
فدراسیون  رئیس  به  دیگر  بار  دلیل 

الجزایر وقت داده شد. آقای جبرئیل 
رجوب در این نشست گفت که »حقوق 
بشر در جهان گزینشی نیست. تعداد 
زیادی از مصداق های حقوق بشر به کرات 
و هر روز توسط رژیم صهیونیستی زیرپا 
گذاشته می شود؛ آقای رئیس فیفا! این 
جنایات برخلاف اساسنامه فیفاست. 
باز هم تکرار می کنم این جنایات برخلاف 
اساسنامه فیفاست. فیفا نمی تواند رفتار 
این جنایات داشته باشد.  با  متفاوتی 
و  حمله  یک جا  و  کند  محروم  یک جا 

جنایت را محروم نکند«. رجوب همچنین 
در پایان از همه اعضا درخواست کرد تا 
فعالیت های رژیم صهیونیستی را تعلیق 
کنند تا احترام به اساسنامه فیفا گذاشته 
شود و تأکید کرد که این رویه دقیقاً در 
صلاحیت فیفاست.« تاج درباره ترک 
کنگره فیفا هنگام اظهارات نماینده رژیم 
اینطور توضیح می دهد:  صهیونیستی 
و  الجزایر  فدراسیون های  رؤسای  »به 
فلسطین گفتم در صورتی که نماینده ای 
از رژیم صهیونیستی بخواهد صحبت 

کند، به عنوان اعتراض باید جلسه را 
ترک کنیم. البته دوست فلسطینی ما 
را  آنها  جواب  و  بمانیم  باید  که  گفت 
جلوی چشم شان بدهیم، ولی من به 
محض ورود مسئول رژیم صهیونیستی 
و زمانی که او خواست توضیح بدهد، 
به همراه همکارانم بلند شدیم و سالن 
را ترک کردیم. نماینده عراق هم پس 
نمایندگان  همزمان  و  شد  بلند  ما  از 
لبنان، موزامبیک و الجزایر هم سالن را 
ترک کردند.« رئیس فدراسیون فوتبال 

همچنین با اشاره به موضوعات مطرح 
پیگیری های  و  گذشته  هفته  در  شده 
صورت گرفته در دستگاه قضایی و کمیته 
»با  است:  معتقد  فدراسیون  اخلاق 
توجه به اینکه موضوعات در این باره به 
صورت کامل و دقیق در مراجع ذی ربط 
و کمیته های قضایی فدراسیون و بویژه 
قرار  ویژه  بررسی  تحت  اخلاق  کمیته 
دارد، در سیر تحقیقات، مطالبی را به 
افکار عمومی  و  عزیز  مردم  استحضار 

خواهیم رساند.«

مبارزه با فساد مستمر باشد
 بـــرای مبارزه بـــا دلالـــی و پاکســـازی فوتبـــال از افراد 
مســـأله دار باید به ســـراغ گلوگاه های مهـــم در فوتبال 
باشـــگاهی رفت. کنار رفتن رئیس کمیته مســـابقات 
ســـازمان لیگ و رئیس کمیته داوران اقدامی درســـت 
و بجـــا امـــا ناکافی اســـت. هنوز هســـتند افـــرادی که 
در فوتبـــال ایران ســـمت های کلیدی دارند و بیشـــتر 
از آنکـــه حضورشـــان باعـــث پیشـــرفت فوتبـــال ملی 
باشـــد، لابی هـــا و البتـــه اعمـــال نفوذشـــان بـــه ضرر 
ورزش و فوتبـــال کشـــور اســـت. در فوتبـــال ایـــران 
جوانان تحصیلکرده و ســـالم کم نداریـــم و در صورت 
اعتمـــاد مســـئولان ورزش و فوتبـــال، چه بســـا بهتر از 
خیلـــی از مســـئولان فعلـــی عهـــده دار مدیریت کلان 
فدراسیون و ســـازمان لیگ خواهند شـــد، به شرطی 
کـــه وقت کافی برای پیاده ســـازی ایده هـــا و طرح های 
تحول ســـاز و مطابق مدیریـــت روز فوتبـــال جهان به 
آنها اختصاص یابـــد و برای یـــک دوره طولانی فرصت 
کار و فعالیت داده شـــود. در این مـــورد ذکر چند نکته 

مهم ضروری اســـت.
یکم - لازم اســـت قوانیـــن نقل و انتقالات به ســـرعت 
توســـط فدراســـیون اصلاح شـــود تـــا دلالان بـــا کمک 
برخـــی مدیران ناســـالم و مســـأله دار نتوانند در فصل 
نقل و انتقالات جولان دهند. علاوه بر ســـقف بودجه 
برای هر باشـــگاهی باید ســـقف بالاترین رقم پرداختی 
بـــرای بازیکنـــان و کادر فنـــی و همچنیـــن خارجی هـــا 
شـــفاف اعلام شـــود. اینکـــه بـــه بازیکنـــی در فوتبال 
باشـــگاهی ایـــران در فصـــل آینـــده پیشـــنهاد 4۰ تا ۵۰ 

میلیـــاردی بدهند، بد نیســـت، فاجعه اســـت.
دوم- علی رغـــم حضور عـــده ای از بازیکنـــان باکیفیت 
خارجـــی در ایـــران در ایـــن زمینـــه هـــم بایـــد ســـقف 
مشخصی رعایت شـــود. البته می توان برای نمایندگان 
باشـــگاهی در لیگ نخبگان آســـیا اســـتثناء قائل شد.
سوم- منطقی نیســـت در ابتدای فصل تعداد بازیکنان 
بالای 23 ســـال تیم هـــا را کاهش داد. بـــه نظر نگارنده 
بـــرای یـــک تیـــم باشـــگاهی در یـــک فصـــل بایـــد به 
گونـــه ای برنامه ریزی کرد که در صـــورت مصدومیت و 
محرومیت در کوران مســـابقات دچـــار کمبود بازیکن 
نشـــود؛ اتفاقـــی کـــه امســـال بـــرای تیم هـــای مدعی 
قهرمانی افتاد و در ادامه دچار بحران بازیکن شـــدند.
چهارم- مبادی حســـاس فدراســـیون و ســـازمان لیگ 
مثـــل کمیته داوران و کمیته مســـابقات لیـــگ باید به 
طور مرتب توســـط حراســـت فدراســـیون، حراســـت 
وزارت ورزش و کمیتـــه اخـــلاق و انضباطی مورد پایش 
و بررســـی دقیق عملکرد قرار بگیرد تا شـــاهد اتفاقات 

عجیب و غریـــب مانند پرونده کرمان نباشـــیم.
پنجم - حتماً باید ســـازکاری تعریف شود تا مدیرعامل، 
هیأت مدیره، معاونین باشـــگاه ها و سرپرســـت تیم ها 
از فیلترهـــای تخصصی رد شـــده و صلاحیت احراز این 
پست ها را داشته باشـــند. این موارد شامل سرپرست 
و ســـرمربی و کادر فنـــی هـــم می شـــود. ماجراهـــای 
»ف-کاف« هـــای معروف فوتبال ایـــران هنوز در اذهان 
مانـــده و درس عبرتـــی  عمومـــی فوتبال دوســـتان 

. ست ا همیشگی 
ششـــم - از همـــه مهم تـــر، عـــدم اجـــازه فعالیـــت به 
مدیـــران برنامـــه و دلالانی اســـت که بـــا لطایف الحیل 
قیمت بازیکنان بی کیفیت را بالا می برند، آپشـــن های 
عجیـــب و غریب به قراردادها اضافـــه می کنند، روابط 
ناســـالم بـــا برخـــی رســـانه های برخـــط و برنامه های 
خـــاص تلویزیونی یـــا رادیویـــی دارند، یا اینکه شـــرط 
پیوســـتن یـــک یـــا دو ملی پـــوش بـــه تیمـــی را، عقـــد 
قـــرارداد ســـنگین بـــا بازیکنی درجه ســـه یا همیشـــه 
نیمکت نشـــین می کنند و در پوشـــش این گونه کارها 

به درآمد نامشـــروع می رســـند.
هفتـــم- معنـــی نمی دهـــد بازیکن پابه ســـن گذاشـــته 
کـــه در 34 یا 3۵ ســـالگی ســـال های آخـــر فوتبالش را 
طـــی می کند و اکثـــر اوقات به خاطر شـــرایط فیزیکی، 
یـــا مصدوم اســـت یا به نیمکـــت ذخیره هـــای تیمش 
چســـبیده، فقط به خاطر معروفیت یـــا توجه خارج از 
عرف رسانه های مســـأله دار قرارداد چند ده میلیاردی 

باشد. داشته 
هشـــتم- فدراســـیون باید به ســـمتی حرکـــت کند که 
باشـــگاه ها ناچـــار بـــه اســـتفاده از جوانان مســـتعد و 
آینده دار بشـــوند، احیای قراردادهای ۷، ۵ و 3 ســـاله، 
هـــم خیال باشـــگاه ها را از حفظ اســـتعداد های جوان 
راحت می کنـــد، هم تیم های ســـازنده ثمـــره تلاش و 
بازیکن ســـازی خـــود را به راحتی از دســـت نمی دهند، 
در نهایـــت تیم های پولـــدار و صنعتی هـــم اگر تمایل 
به خرید بازیکن مســـتعد و آینده دار داشتند، ناچارند 
قیمت کشـــف اســـتعداد و زحمات باشگاه ســـازنده را 

بپردازند.
مبارزه با فســـاد دشوار اما کاملاً شـــدنی و در دسترس 
اســـت به شـــرط آنکه همه ارکان فوتبالی با تمام قوا به 

میدان بیاینـــد و از جان و دل مایه بگذارند.

رکورد خاص برای سیلوا
آرام در حال تبدیل شدن به یک  آرام  رافائل سیلوا 
برزیلی محبوب میان هواداران استقلال است. بدون 
شک اگر در پایان فصل جاری نیز این مدافع با استقلال 
به جام قهرمانی دست یابد، سیلوا صاحب یک رکورد 

خاص در استقلال خواهد شد. 
او اولین مدافع تاریخ باشگاه استقلال خواهد شد که 
دو بار در میانه های فصل به این تیم اضافه شده و در 

نهایت جام قهرمانی را به دست آورده است. 
سیلوا در فصل بیست و یکم در حالی که نیم فصل از 
لیگ برتر گذشت به استقلال ملحق شد و در نهایت به 

جام قهرمانی رسید. 
این بار نیز او در نیم فصل به استقلال بازگشته و در 
آستانه دومین قهرمانی با استقلال است که هیچ یک از 
بازیکنان خارجی تاریخ استقلال تا امروز چنین رکوردی 
را به دست نیاورده اند. البته اگر سیلوا در پایان هفته 

سی با استقلال به جام قهرمانی دست یابد!

یادداشت

خبر

داود عطایی

در دوران مدیریت مصطفی آجورلو 
به جهت افزایش انگیزه بازیکنان 
اقداماتی در زمان عقـــد قرارداد با 
برخـــی از آنهـــا صـــورت گرفت که 
بعدها به عنـــوان یک انتقاد جدی 
از مدیرســـابق اســـتقلال مطـــرح 
گردید. آجورلو که اعتقاد داشـــت 
بازیکنان و مربیان اســـتقلال باید 
در شـــرایط لاکچری با این باشگاه 
همـــکاری کنند و حتی مشـــاوران 
و معاونـــان نزدیک بـــه او در هتل 
اســـپیناس اتاقـــی را ماه هـــا کرایه 
کـــرده بودنـــد تا امـــورات باشـــگاه 
اســـتقلال به خصوص در موضوع 
نقـــل و انتقـــالات در ایـــن هتـــل 
انجام شـــود، تعهداتـــی را در زمان 
مدیریـــت خـــود برای این باشـــگاه 
ایجـــاد کرد کـــه بعدها بـــرای دیگر 
مدیـــران تبدیل به دردســـر شـــد. 
حال شـــاید اگر آجورلو خودش در 
مدیریت اســـتقلال باقـــی می ماند 
از پس کار برمی آمـــد و به طرقی از 
تعهداتـــی که خـــودش ایجاد کرده 
بود، به ســـلامت عبـــور می کرد اما 
با رفتـــن او و حضور مدیران جدید 
عمل به تعهـــدات دوباره مدیریت 

آجورلو دشـــوار شد.
مدیرعامـــل ســـابق بندهایـــی در 
قرارداد برخی بازیکنـــان گنجانده 
بود که بســـیار عجیب بود. مانند 
رضایت مدیرعامل، حق مســـکن 

و یـــا عناوینی از این دســـت. حتی 
یکی از مدافعان ســـابق اســـتقلال 
که اکنـــون خارج از ایـــران فوتبال 
بازی می کند و حواشـــی بســـیاری 
هم داشـــت، بالاترین دســـتمزد را 
دریافـــت کـــرده بـــود در حالی که 
عملکرد آنچنان جالبی نداشـــت 
و همـــواره جزو بازیکنـــان معمولی 
این تیـــم به حســـاب می آمـــد. به 
هرحال سرنوشـــت ایـــن تعهدات 
تغییـــر کـــرده و ســـازمان بازرســـی 
قراردادهـــای  رســـی  بر ز  ا بعـــد 
بازیکنـــان اعـــلام کـــرده هیچ یک 
از تعهداتـــی که در قالب آپشـــن در 
قـــرارداد بازیکنان گنجانده شـــده 
قابـــل اجـــرا نیســـت و مدیـــران و 

مالـــکان فعلـــی از پرداخـــت ایـــن 
دیـــون مصـــون مانده انـــد. ایـــن 
خبر در روزهای گذشـــته به گوش 
مالـــکان اســـتقلال رســـیده و آنها 
نیـــز بازیکنـــان را از ماجـــرا مطلع 
کرده انـــد؛ هرچنـــد کـــه برخـــی از 
بازیکنان نســـبت به ایـــن موضوع 
واکنـــش منفـــی نشـــان داده انـــد 
اما وقتی پای ســـازمان بازرســـی و 
نهادهایـــی از این دســـت در میان 
باشـــد، روشـــن اســـت کـــه دیگر 
کاری از دســـت بازیکنان و مربیان 
ســـاخته نیست و دســـتورات عیناً 
باید عمل شـــود. البتـــه عرف هم 
نبود کـــه آن آپشـــن های عجیب و 
غریب در قراردادها اعمال شـــود.

بازیکنان پرسپولیس می گویند با توجه 
آپشن های  ۵۰ درصد  تورم موجود  به 
 1۰ فصل قبل شان الان در واقع حکم 
تا 2۰ درصد ارزش سال گذشته را دارد 
نیست  معلوم  هم  هنوز  اینکه  ضمن 
چه زمانی این مبلغ را بگیرند. همچنین 
آنها می گویند مبالغ مربوط به قرارداد 
این فصل شان هم ارزش کمتری پیدا 
کرده چرا که به موقع پول نگرفته اند و 
در فاصله سه هفته مانده تا پایان فصل 

نصف رقم قراردادشان را  طلب دارند.
 1 1 یخ  ر تا ر  د برتر  لیگ  ی  ر جا فصل 
هفته  و  د و  می شود  تمام  ماه  د ا خرد
باقی است  باشگاه  برای مدیران  زمان 
غ  تا مطالبات مربیان و بازیکنان را فار
این  اما  کنند  پرداخت  نتیجه ای  هر  از 
اتفاق تقریباً محال به نظر می رسد. بعضاً 
گفته شده این ماجرا وابسته به حضور 
هیأت  در  بانکی  کنسرسیوم  نماینده 
مدیره یا تغییرات کلی هیأت مدیره باشگاه 
است اما حتی اگر همین هفته نماینده 
در  خالی  سیت  یک  بانکی  کنسرسیوم 
هیأت مدیره را بگیرد بعید است تسویه 

حساب با بازیکنان به موقع انجام شود.
بود  شده  شایعه  اخیر  وزهای  ر طی 
باشگاه  مدیران  بدقولی  از  بازیکنان 
پرسپولیس برای دریافت مطالبات شان 
شاکی اند و قصد دارند بزودی علیه رضا 
درویش موضع بگیرند اما واقعیت اینکه 
پس از آن پرداخت ده درصدی که با 
دریافت وام از مالک جدید تحقق یافته، 

از سوی باشگاه درباره پرداختی بعدی به 
آنها قولی داده نشده بود و بازیکنان هم 
با وجود ناراحتی و صحبت در این باره 
شبیه  حدی  تا  که  تمرین  حاشیه  در 
به غر زدن هم هست قصد مصاحبه و 

اعتراض به مدیرعامل را ندارند.
هر  ز  ا بهتر  لیس  سپو پر ن  یکنا ز با
کسی می دانند در این مقطع چنانچه 
به  را  جو  و  کنند  مصاحبه  پول  برای 
هم بریزند در رقابت تاریخی و کورس 
قهرمانی با استقلال متهم به کم کاری و 
حاشیه سازی در این موقعیت حساس 
حبه  مصا ز  ا ی  خبر پس  ند  می شو
و  کم  آنها  اما  شد  نخواهد  اعتراضی 
بیش پیگیر مطالبات خود هستند. در 
عین حال خبری از اعتراض و اعتصاب 

هیچ  که  چرا  نیست  هم  تمرین  در 
بازیکنی دوست ندارد در این مقطع از 
سوی هواداران متهم به پول پرستی و 
عامل از دست رفتن شانس قهرمانی 
شود کما اینکه اگر قرار بر اعتصاب بود 
به  منجر  گذشته  هفته های  در  شاید 
نتیجه برای آنها می شد و حالا کارکردی 

کشنده برای آنها خواهد داشت.
اخیراً شنیده شده بزودی 1۰ درصد دیگر 
از رقم قرارداد اعضای تیم پرسپولیس 
پرداخت می شود اما بازیکنان از شنیدن 
این خبر بیشتر عصبانی شده اند چرا 
که منتظر دریافت ۵۰ درصد باقیمانده 
قرارداد خود و تسویه حساب تا پایان 
1۰ درصد به دردشان  فصل هستند و 

نمی خورد!
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وتوی آپشن های آجورلو توسط سازمان بازرسی

قراردادهای پردردسر تعلیق شد
پرداخت 10 درصدی به شاگردان اوسمار

اعتراض خاموش بازیکنان پرسپولیس

ح پنهان مددی و عنایتی برای بازی هفته آخر فاش شد طر

هواداران پرسپولیس با پیکان علیه استقلال


